

Date: 27 May 2025	التاريخ: 27 مايو 2025
To: Bursa Kuwait	السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
Subject: Change in the Board of Directors	تحية طيبة و بعد،،، الموضوع: تغيير في مجلس الإدارة
Pursuant to chapter No. (4) of module (10) the "Disclosure and Transparency" of the executive Bylaws of the Capital Markets Authority's law No.7/2010 and its amendments, kindly be informed: The following changes in the composition of the Board of Directors are effective as of 27 May 2025: Mr. Koji Makita has been replaced with Mr. Taizo Matsuda as the representative of AZN Cayman Holding (2). Mr. Laurent Furedi has been replaced with Mr. Ernesto Javier Parra Bertolotto as the representative of AZN Dutch Holdco (1). The Company extends its sincere appreciation to Mr. Makita and Mr. Furedi for their valuable contributions and dedicated service to the Company over the past years.	بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 2010/7 و تعديلاته: نحنيطكم علماً بالتغييرات التالية في تشكيل مجلس الإدارة، وذلك اعتباراً من 27 مايو 2025: تم استبدال السيد / كوجي ماكيتا بالسيد / تايزو ماتسودا كـممثل عن شركة ايه زد ان كايمان هولدينغ رقم (2) في مجلس الإدارة. تم استبدال السيد / لوران فوردي بالسيد / ايرنيسـتو جافير بارا بيرتولوتو كـممثل عن شركة ايه زد ان دتش هولدكو رقم (1) في مجلس الإدارة. تتقدم الشركة بخالص الشكر والتقدير للسيد / ماكيتا والسيد / فوردي على مساهماتهم القيمة وخدمتهم المخلصة للشركة خلال السنوات الماضية. وتفضّلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
Financial Impact: No effect	الاثـر المالي: لا يوجد




Samson Fernando	سامسون فيرناندو
CFO	الرئيس التنفيذي للشؤون المالية

Cc: Capital Markets Authority

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال